Drama in Tougué -  two people killed by lightning in their prayer rug - Guinea

10 October 2022

The tragedy occurred in the afternoon of Sunday, August 9, around 7:00 p.m. in the village of Mégnékéta, Kalanka district, in the urban commune of Tougué, our newsroom has learned.

When asked about the circumstances of the tragedy, Mamadou Aliou Baldé, one of the victims' relatives, said: "There were seven people performing their sunset prayer. When lightning struck near their place of prayer. On the spot, two people died. They are Mody Abdoulaye Diallo. He is 78 years old and Mamadou Yaya who is 25 years old. The other 5 were unconscious for a while.

The victims will be buried this Monday, October 10, the other 5 recovered very quickly from their loss of consciousness. However, they remain traumatized by the situation.

https://guineenews.org/drame-a-tougue-deux-personnes-tuees-par-la-foudre-dans-leur-tapis-de-priere/
Source: Stéphane Schmitt by email at sts@meteorage.com.


Guinée : Drame à Tougué : deux personnes tuées par la foudre dans leur tapis de prière
10 Octobre 2022
C’est dans l’après-midi du dimanche 9 août, aux environs de 19 heures que le drame est survenu dans le village de Mégnékéta, district de Kalanka, dans la commune urbaine de Tougué, a appris notre rédaction.
Interrogé sur les circonstances du drame, Mamadou Aliou Baldé, un des proches des victimes témoigne : « il y avait 7 personnes qui accomplissaient leur prière du crépuscule. Lorsque qu’une foudre s’est abattue aux environs de leur lieu de prière. Sur le coup, deux personnes ont trouvé la mort. Il s’agit de Mody Abdoulaye Diallo. Il est âgé de 78 ans et Mamadou Yaya qui est lui, âgé de 25 ans. Les 5 autres ont été évanouis pendant un moment. »
Les victimes seront inhumées ce lundi 10 octobre, les 5 autres se sont très vite remis de leur perte de connaissance. Cependant, ils restent traumatisés par cette situation.
https://guineenews.org/drame-a-tougue-deux-personnes-tuees-par-la-foudre-dans-leur-tapis-de-priere/





